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Christophe Magdalijns, Président/Voorzitter ;
Sophie de Vos, Bourgmestre f.f./Burgemeester d.d. ;
Pascale Despineto, Elise Willame, Alain Lefebvre, Eloïse Defosset, Jeannine Crucifix, Florence
Couldrey, Bruno Collard, Lieve Jorens, Échevin·e·s/Schepenen ;
Didier Gosuin, Isabelle Désir, Véronique Artus, Vincent Molenberg, Jean-Claude Vitoux, Christian
Grétry, Valérie Cops, Didier Molders, Marc Vandame, Vanessa Rigodanzo, Jeremy Van Gorp, Jasmine
Boumraya, Marie-Pierre Bauwens, Anastasia Bakounine, Pauline Vermeiren, Nathalie Wyns, Michel
Blampain, Christine Bogaert, Ingrid Venier, Martine Maelschalck, Matthieu Pillois, Conseillers
communaux/Gemeenteraadsleden ;
Etienne Schoonbroodt, Secrétaire communal/Gemeentesecretaris.

Ouverture de la séance à 19:00
Opening van de zitting om 19:00

SÉANCE PUBLIQUE - OPENBARE ZITTING

Secrétariat
Procès-verbal de la séance du Conseil communal du 06.12.2018 - Approbation

Le procès-verbal de cette séance est approuvé.

Le Conseil approuve le projet de délibération.
29 votants : 29 votes positifs.

Secretariaat
Proces-verbaal van de Gemeenteraadszitting van 06.12.2018 - Goedkeuring

Het proces-verbaal van deze zitting wordt goedgekeurd.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
29 stemmers : 29 positieve stemmen.

 

 

Secrétariat
Point en urgence à l'ordre du jour - Nouvelle loi communale - article 97

LE CONSEIL,
Vu la Nouvelle loi communale, article 97 ;
Vu son règlement d'ordre intérieur, article 37 ;
Considérant ce qui suit :
L'empêchement du Bourgmestre à occuper sa fonction déforce le Collège des
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Bourgmestre et Echevins d'un élément. L'urgence est motivée en ce que suivre la
procédure normale repousserait à plus d'un mois l'élection d'un échevin remplaçant.
DECIDE
D'inscrire le point "Élection et prestation de serment d'un Échevin" à l'ordre du jour de
la présente séance du Conseil communal.

Le Conseil approuve le projet de délibération.

Madame Vanessa Rigodanzo (PS) motive son abstention : 

L’urgence invoquée pour justifier l’inscription du point complémentaire (visant à
désigner un échevin supplémentaire) n’est pas fondée.  La répartition des compétences
et la composition du nouveau collège ont fait l’objet de longues négociations et ont été
décidées par la majorité au cours des dernières semaines.  La désignation de Madame
de Vos comme bourgmestre faisant fonction est connue de longue date.  Elle a fait
l’objet d’une communication à la presse durant la période électorale. 

Par conséquent, le constat de l’ « empêchement du Bourgmestre à occuper sa
fonction » n’est pas apparu soudainement cette semaine. Ni la bourgmestre ni la
majorité n’ont découvert récemment l’ampleur des compétences à exercer.

La majorité avait donc la possibilité d’anticiper cette situation et de procéder à la
désignation d’un échevin supplémentaire dès l’installation du collège le 6 décembre
dernier.

Par conséquent, on n’aperçoit pas la pertinence de l’urgence ici invoquée.  Il s’agit
manifestement d’un recours abusif par la majorité à la procédure de dépôt en urgence
d’un point complémentaire à l’ordre du jour du conseil communal.

29 votants : 26 votes positifs, 3 abstentions.
Abstentions : Vanessa Rigodanzo, Jeremy Van Gorp, Nathalie Wyns.

Secretariaat
Dringende punt aan de agenda - Nieuwe Gemeentewet - artikel 97

De Raad,
Gelet op de Nieuwe Gemeentewet, artikel 97;
Overwegende wat volgt :
Het onvermogen van de burgemeester om zijn functie te bekleden tart het college van
burgemeesters en schepenen met één element. De spoedeisendheid is gerechtvaardigd
omdat de verkiezing van een vervangende schepen na de normale procedure meer dan
een maand wordt uitgesteld.
Beslist
het punt "Verkiezing en eedaflegging van een Schepen" op de dagorde van de huidige
zitting van de gemeenteraad te zetten

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.

Mevrouw Vanessa Rigodanzo (PS) motiveert haar onthouding 

De aangevoerde hoogdringendheid om de toevoeging van het bijkomende punt (om
een bijkomende schepen aan te duiden) te verantwoorden, is niet gerechtvaardigd.  De
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verdeling van de bevoegdheden en de samenstelling van het nieuwe college waren het
voorwerp van lange onderhandelingen en werden de voorbije weken door de
meerderheid goedgekeurd.  De benoeming van mevrouw de Vos als waarnemend
burgemeester is al lang bekend.  Die werd immers via een persbericht tijdens de
verkiezingsperiode bekendgemaakt.

De vaststelling van "de verhindering van de burgemeester om die functie uit te
oefenen" is dan ook niet plots deze week opgedoken. Het is niet zo dat de burgemeester
en de meerderheid pas onlangs kennis hebben genomen van de omvang van de uit te
oefenen bevoegdheden.

De meerderheid had dus eigenlijk al geruime tijd op deze situatie kunnen anticiperen
en had een bijkomende schepen kunnen benoemen meteen nadat het college op 6
december van dit jaar werd geïnstalleerd.

We zien derhalve de gegrondheid van de hier aangevoerde hoogdringendheid niet in. 
Het gaat duidelijk om het misbruiken van de hoogdringendheidsprocedure voor het
indienen van een bijkomend punt op de agenda van de gemeenteraad door de
meerderheid. 

29 stemmers : 26 positieve stemmen, 3 onthoudingen.
Onthoudingen : Vanessa Rigodanzo, Jeremy Van Gorp, Nathalie Wyns.

 

Matthieu Pillois entre en séance / treedt in zitting. 
 

Secrétariat
Remplacement de Madame Stéphanie PAULISSEN. Vérification des pouvoirs du
suppléant de Madame Stéphanie PAULISSEN. Prestation de serment et installation
de Monsieur Matthieu PILLOIS.

LE CONSEIL,
Vu la prise d'acte par le Conseil communal du congé maternité de Madame Stéphanie
PAULISSEN (002/06.12.2018/A/0047) ;
Vu l'article 58 de la loi électorale communale ;
Attendu que Monsieur Matthieu PILLOIS a été élu premier suppléant de la liste à
laquelle appartient Stéphanie PAULISSEN ;
Vu l'enquête complémentaire de laquelle il ressort que Monsieur Matthieu PILLOIS n'a
pas cessé de remplir, sans interruption, les conditions d'éligibilité ;
Considérant qu'il ne se trouve pas actuellement dans un des cas d'incompatibilité
prévus par la Nouvelle Loi communale ;
Considérant dès lors qu'il y a lieu de l'admettre à la prestation de serment ;
Monsieur Matthieu PILLOIS prête, en français, entre les mains de la Bourgmestre f.f., le
serment suivant : "je jure fidélité au Roi, obéissance à la constitution et aux lois du
peuple belge" ;
Monsieur Matthieu PILLOIS ayant prêté serment est déclaré installé en qualité de
Conseiller communal.
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La présente délibération sera transmise à Monsieur le Ministre-Président de la Région
de Bruxelles-capitale en charge des Pouvoirs Locaux.

Le Conseil prend acte.

Secretariaat
Vervanging van Mevrouw Stéphanie PAULISSEN. Onderzoek der geloofsbrieven
van het plaatsvervangend lid van Mevrouw Stéphanie PAULISSEN. Eedaflegging
en aanstelling. De Heer Matthieu PILLOIS.

DE RAAD,
Gezien de erkenning door de Gemeenteraad van het zwangerschapsverlof van
mevrouw Stéphanie PAULISSEN (002/06.12.2018/A/0047) ;
Gelet op de akteneming door de Gemeenteraad van deze verlof ;
Gelet op artikel 58 van de gemeentekieswet ;
Overwegende dat de Heer Matthieu PILLOIS als eerste plaatsvervangend lid werd
verkozen op de lijst tot dewelke Mevrouw Stéphanie PAULISSEN behoort ;
Gelet het bijkomend onderzoek waaruit blijkt dat de Heer Matthieu PILLOIS niet
opgehouden heeft, zonder onderbreking, de verkiesbaarheidsvereisten te vervullen ;
Overwegende dat hjij zich op het ogenblik niet in een geval van overenigbaarheid
bevindt voorzien bij de Nieuwe Gemeentewet ;
Overwegende dat hij dus moet toegelaten worden tot het afleggen van de eed ;
De Heer Matthieu PILLOIS legt, in de handen van de wd Burgemeester, de volgende
eed af in het Frans : Je jure fidélité au Roi, obéissance à la Constitution et aux lois du
peuple belge" ;
De Heer Matthieu PILLOIS, na eedaflegging, is aangesteld verklaard in hoedanigheid
van Gemeenteraadslid.
Onderhavige beraadslaging zal overgemaakt worden aan de Heer Minister-Voorzitter
van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest belast met Plaatselijke Besturen.

De Raad neemt akte.

 

 

Secrétariat
Conseil communal - Tableau de préséance.

LE CONSEIL,
Vu l'article 17 de la Nouvelle Loi communale ;
ARRÊTE
le tableau de préséance des membres du Conseil communal comme suit :
Colonne 1 - rang de préséance
Colonne 2 - nom et prénom
Colonne 3 - date de naissance
Colonne 4 - date de la première élection comme Conseiller (services ininterrompus)
Colonne 5 – suffrages

1 2 3 4 5
1 GOSUIN Didier 09.07.1952 01.01.1977 7.601
2 DESPINETO Pascale 11.06.1961 01.01.1989 444
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3 COLLARD Bruno 01.06.1957 01.01.1995 562

4 LEFEBVRE Alain 01.07.1953 01.01.2001 4.393
5 CRUCIFIX Jeannine 16.12.1954 01.01.2001 719
6 DESIR Isabelle 20.05.1968 01.01.2001 356
7 de VOS Sophie 20.09.1972 01.12.2006 7.601
8 ARTUS Véronique 08.09.1968 01.12.2006 475
9 WILLAME Elise 29.10.1982 06.12.2012 3.386
10 MOLENBERG Vincent 07.07.1972 06.12.2012 3.386
11 MAGDALIJNS Christophe 18.07.1971 06.12.2012 1.279
12 DEFOSSET Eloïse 08.03.1991 06.12.2012 883
13 COULDREY Florence 23.05.1974 06.12.2012 564
14 VITOUX Jean-Claude 28.12.1954 06.12.2012 384
15 GRETRY Christian 24.06.1961 06.12.2012 348
16 COPS Valérie 25.12.1969 06.12.2012 348
17 MOLDERS Didier 24.08.1963 06.12.2012 291
18 VANDAME Marc 13.07.1959 06.12.2012 288
19 RIGODANZO Vanessa 23.12.1978 29.10.2015 433
20 JORENS Lieve 24.10.1979 06.12.2018 1.187
21 VAN GORP Jeremy 27.07.1989 06.12.2018 1.050
22 BOUMRAYA Jasmine 21.12.1986 06.12.2018 419
23 BAUWENS Marie-Pierre 14.06.1974 06.12.2018 373
24 BAKOUNINE Anastasia 18.03.1973 06.12.2018 372
25 VERMEIREN Pauline 07.06.2000 06.12.2018 370
26 WYNS Nathalie 29.09.1973 06.12.2018 354
27 BLAMPAIN Michel 14.06.1968 06.12.2018 331
28 BOGAERT Christine 04.01.1963 06.12.2018 301
29 VENIER Ingrid 17.04.1959 06.12.2018 298
30 MAELSCHALCK Martine 17.09.1959 06.12.2018 268
31 PILLOIS Matthieu 13.02.1988 13.12.2018 293
La présente délibération sera transmise à Monsieur le Ministre-Président de la Région
de Bruxelles-capitale en charge des Pouvoirs Locaux.

Le Conseil approuve le projet de délibération.
30 votants : 30 votes positifs.

Secretariaat
Gemeenteraad - Voorranglijst

DE RAAD,
Gelet op artikel 17 van de Nieuwe Gemeentewet
BESLUIT
de tabel van voorrang van de Raadsleden als volgt op te maken
Kolom 1 - voorrang
Kolom 2 - naam en voornaam
Kolom 3 - geboortedatum
Kolom 4 - datum van de eerste verkiezing als lid (ononderbroken diensten)
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Kolom 5 – stemmen

1 2 3 4 5
1 GOSUIN Didier 09.07.1952 01.01.1977 7.601
2 DESPINETO Pascale 11.06.1961 01.01.1989 444
3 COLLARD Bruno 01.06.1957 01.01.1995 562
4 LEFEBVRE Alain 01.07.1953 01.01.2001 4.393
5 CRUCIFIX Jeannine 16.12.1954 01.01.2001 719
6 DESIR Isabelle 20.05.1968 01.01.2001 356
7 de VOS Sophie 20.09.1972 01.12.2006 7.601
8 ARTUS Véronique 08.09.1968 01.12.2006 475
9 WILLAME Elise 29.10.1982 06.12.2012 3.386
10 MOLENBERG Vincent 07.07.1972 06.12.2012 3.386
11 MAGDALIJNS Christophe 18.07.1971 06.12.2012 1.279
12 DEFOSSET Eloïse 08.03.1991 06.12.2012 883
13 COULDREY Florence 23.05.1974 06.12.2012 564
14 VITOUX Jean-Claude 28.12.1954 06.12.2012 384
15 GRETRY Christian 24.06.1961 06.12.2012 348
16 COPS Valérie 25.12.1969 06.12.2012 348
17 MOLDERS Didier 24.08.1963 06.12.2012 291
18 VANDAME Marc 13.07.1959 06.12.2012 288
19 RIGODANZO Vanessa 23.12.1978 29.10.2015 433
20 JORENS Lieve 24.10.1979 06.12.2018 1.187
21 VAN GORP Jeremy 27.07.1989 06.12.2018 1.050
22 BOUMRAYA Jasmine 21.12.1986 06.12.2018 419
23 BAUWENS Marie-Pierre 14.06.1974 06.12.2018 373
24 BAKOUNINE Anastasia 18.03.1973 06.12.2018 372
25 VERMEIREN Pauline 07.06.2000 06.12.2018 370
26 WYNS Nathalie 29.09.1973 06.12.2018 354
27 BLAMPAIN Michel 14.06.1968 06.12.2018 331
28 BOGAERT Christine 04.01.1963 06.12.2018 301
29 VENIER Ingrid 17.04.1959 06.12.2018 298
30 MAELSCHALCK Martine 17.09.1959 06.12.2018 268
31 PILLOIS Matthieu 13.02.1988 13.12.2018 293
Onderhavige beraadslaging zal overgemaakt worden aan de Heer Minister-Voorzitter
van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest belast met Plaatselijke Besturen.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
30 stemmers : 30 positieve stemmen.

 

 

Secrétariat
Élection et prestation de serment d'un Échevin

LE CONSEIL,
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Vu la Nouvelle Loi communale et plus particulièrement les articles 15 à 18;
Considérant qu'il y a lieu d'élire un échevin;
Un acte de présentation pour le mandat d'échevin a été reçu au nom de Madame
Pascale DESPINETO et a été transmis au Président du Conseil.
Le Président déclare que le Conseil va procéder parmi ses membres à l'élection du
nouvel échevin. L'élection a lieu au scrutin secret.
L'acte de présentation a été signé par la majorité des élus de la même liste et par la
majorité des conseillers communaux élus.
Monsieur le Président déclare le scrutin ouvert pour le mandat d'échevin.
Il est procédé au scrutin secret qui donne le résultat suivant :

29 voix pour

0 voix contre

1 abstention

Madame Pascale DESPINETO est par conséquent élue échevin.
Monsieur le Président invite Madame Pascale DESPINETO élue échevin, à prêter, en
français, le serment suivant : "Je jure fidélité au Roi, obéissance à la Constitution et aux
lois du peuple belge".
Madame Pascale DESPINETO prête serment entre les mains de Madame la
Bourgmestre f.f. et est déclarée installée en qualité d'Echevin.
La présente délibération sera transmise à Monsieur le Ministre-Président de la Région
de Bruxelles-capitale en charge des Pouvoirs Locaux.

Le Conseil approuve le projet de délibération.

Secretariaat
Verkiezing en eedaflegging van een Schepen.

DE RAAD,
Gelet op de nieuwe gemeentewet en meer bepaald de artikels 15 tot en met 18;
Overwegende dat een schepen dient verkozen te worden;
Een akte van voordracht voor het mandaat van nieuwe schepen werd ontvangen op
naam van mevrouw  Pascale DESPINETO en wordt neergelegd in handen van de
Gmeenteraadsvoorzitter.
De Voorzitter verklaart dat de Raad, binnen zijn leden een nieuwe schepen zal
aanwijzen.
De verkiezing is geheim ;
De Heer Voorzitter verklaart de stemming open voor de nieuwe schepen;
Er wordt overgegaan tot de geheime stemming die het volgend resultaat oplevert :

29 stemmen voor

0 stemmen tegen

1 onthouding

Mevrouw  Pascale DESPINETO is bijgevolg verkozen tot schepen.
De Heer Voorzitter nodigt mevrouw  Pascale DESPINETO, verkozen als schepen, uit
de eed af te leggen in het Frans : "Je jure fidélité au Roi, obéissance à la Constitution et
aux lois du peuple belge".
Mevrouw  Pascale DESPINETO legt de eed af in de handen van mevrouw

• 
• 
• 

• 
• 
• 
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Burgemeester dd en is aangesteld verklaard in hoedanigheid van Schepen.
Onderhavige beraadslaging, in dubbel, zal overgemaakt worden aan de Heer Minister-
Voorzitter van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest belast met Plaatselijke Besturen.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.

 

 

Secrétariat
Conseil communal - règlement d'ordre intérieur - modification

LE CONSEIL,
Vu la Nouvelle loi communale, l'article 91;
DECIDE :
de remplacer l'article 52 de son règlement d’ordre intérieur par le suivant :
Article 52.
Il est créé cinq commissions ayant pour mission de préparer les discussions sur les
points mis à l'ordre du jour du conseil communal.
Les compétences des commissions sont les suivantes:

1. Commission Finances, Personnel, Sécurité, , Participation citoyenne,.
Prévention, Logement

2. Commission Etat-Civil, Population, Affaires européennes, Sports, Animations.
3. Commission Enseignement, Activités parascolaires, Académie, Promotion

sociale, Economie locale, Affaires néerlandophones, Égalité des chances,
Développement informatique.

4. Commission Urbanisme, Environnement, Espaces Publics, Mobilité,. Culture,
bibliothèques

5. Commission Solidarité et cohésion sociale, Coordination sociale, Jeunesse,
Seniors Emploi-Formation, Petite Enfance, Santé, Bien-être animal

Les commissions sont présidées par un membre du Conseil communal.
La présente délibération sera envoyée à Monsieur le Ministre-Président de la Région de
Bruxelles-Capitale, en charge des Pouvoirs Locaux.

Le Conseil approuve le projet de délibération.
30 votants : 30 votes positifs.

Secretariaat
Gemeenteraad - huishoudelijk reglement - wijziging

DE RAAD,
Gelet op artikel 91 van de nieuwe gemeentewet;
BESLIST:
om artikel 52 van zijn huishoudelijk reglement te vervangen door het volgende:
Artikel 52.
Er worden vijf commissies opgericht die belast zijn met het voorbereiden van de punten
die op de dagorde van de gemeenteraad gezet zijn. De bevoegdheden van de
commissies zijn de volgende :

1. Commissie Financiën, Personeel, Veiligheid, Burgerparticipatie, Preventie,
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Huisvesting
2. Commissie Burgerlijke Stand, Bevolking, Europese zaken, Sports, Animaties.
3. Commissie Onderwijs, Buitenschoolse activiteit, Academie, Sociale Pomotie,

lokale economie, Vlaamse zaken, Gelijke kansen beleid, IT-ontwikkeling.
4. Commissie Stedenbouw, Leefmilieu, Publieke ruimte, Mobiliteit, Cultuur,

bibliotheken
5. Commissie Solidariteiten en Sociale cohesie, Sociale coördinatie, Jeugd,

Seniors Werkgelegenheid-Vorming, Peuterzorg, Volkgezondheid,
Dierenwelzijn

De commissies worden voorgezeten door een gemeenteraadslid.
Deze beraadslaging wordt verzonden naar de minister-president van het Brussel
Hoofdstedelijk Gewest, belast met Plaatselijke Besturen.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
30 stemmers : 30 positieve stemmen.

 

 

Secrétariat
Transparence des rémunérations et avantages des mandataires publics

LE CONSEIL,
Vu l'ordonnance conjointe à la Région de Bruxelles-Capitale et à la Commission
communautaire commune du 14.12.2017 sur la transparence des rémunérations et
avantages des mandataires publics bruxellois et plus particulièrement son article 4§1 ;
Vu le règlement d'ordre intérieur du Conseil communal ;
DECIDE :
Article 1 – Rémunérations
Le Bourgmestre perçoit uniquement une rémunération maximale fixée à un montant de
52.810,00 € par an à 100%, lié à l’indice 138,01, en application de la loi du 4 mai
1999.
Les Echevins perçoivent uniquement une rémunération maximale fixée à un montant
de 31.686,55 € par an à 100%, lié à l’indice 138,01.
Les Conseillers communaux perçoivent un jeton de présence fixé à un montant de base
de 84 € par séance et de 42 € par commission.
Article 2 – Avantage de toute nature et frais de représentation
Le Bourgmestre, les Echevins et les Conseillers communaux ne perçoivent pas
d'avantages de toute nature ni de frais de représentations forfaitaires.
Article 3 – Outils de travail
Le Bourgmestre et les Echevins peuvent disposer, dans le cadre de l’exercice de leur
mandat, d’un bureau équipé (mobilier, matériel de bureau, PC, poste de téléphone fixe,
connexion internet,…) Ils bénéficient d'une prise en charge des communications à
concurrence de 16,80 €/mois et d'un abonnement à un quotidien (deux quotidiens pour
le Bourgmestre).
Les frais de kilomètres leur sont remboursés à concurrence de maximum 2000
km/semestre
Les frais d’abonnements Stib des conseillers sont pris en charge.
Article 4
La présente délibération sera transmise pour approbation à Monsieur le Ministre-
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Président de la Région de Bruxelles-Capitale en charge des Pouvoirs Locaux.

Le Conseil approuve le projet de délibération.
30 votants : 30 votes positifs.

Secretariaat
Transparantie van de bezoldigingen en voordelen van de openbare mandatarissen

DE RAAD,
Gelet op de ordonnantie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest en de
Gemeenschappelijke Gemeenschapscommissie van 14.12.2017 betreffende de
transparantie van de bezoldigingen en voordelen van de Brusselse openbare
mandatarissen en meer bepaald het artikel 4§1;
Gelet op het huisoudelijk reglement van de Gemeenteraad ;
BELSIST :
Artikel 1 – Bezoldigingen
De Burgemeester ontvangt enkel een maximale bezoldiging vastgesteld op een bedrag
van 52.810,00 € per jaar aan 100%, gekoppeld aan het spilindexcijfer 138,01
overeenkomstig met de wet dateert van 4 mei 1999.
De Schepenen ontvangen enkel een maximale bezoldiging vastgesteld op een bedrag
van 31.686,55€ per jaar aan 100%, gekoppeld aan het spilindexcijfer 138,01.
De Gemeenteraadsleden ontvangen een presentiegeld vastgesteld op een bedrag van 84
€ per zitting en 42 € per commissie.
Artikel 2 – Voordelen van alle aard en representatiekosten
De Burgemeester, de Schepenen en de gemeenteraadsleden ontvangen geen voordelen
van alle aard noch representatiekosten;
Artikel 3 – Werkinstrumenten
De Burgemeester en de Schepenen kunnen, ten einde hun mandaat uit te voeren, de
beschikking hebben over een uitgerust bureau (meubilair, bureaumateriaal, PC,
vasttelefoontoestel, internetaansluiting,…) Ze genieten van tenlasteneming van de
communicatiekosten voor een bedrag van 16,80 €/maand en van een abonnementen
voor een dagblad (voor twee dagbladen voor het Burgemeester).
De kilometerskosten worden terugbetaald a ratio van 2.000 kilometers/semester .
De MIVB-abonnementkosten van de gemeenteraadsleden zijn terugbetalen
Artikel 4
Huidige beraadslaging zal ter goedkeuring worden toegezonden aan de Heer de
Minister-Voorzitter van het Brusselse-Hoosdstad belast met Plaatselijke Besturen.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
30 stemmers : 30 positieve stemmen.

 

Martine Maelschalck entre en séance / treedt in zitting. 
 

Secrétariat
Élection des membres du Conseil de police

LE CONSEIL,
Vu la loi du 7 décembre 1998 organisant un service de police intégré, structuré à deux
niveaux, ci-après dénommé "LPI" ;
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Vu l'arrêté royal du 20 décembre 2000 relatif à l'élection des membres du Conseil de
police dans chaque Conseil communal, ci-après dénommé "arrêté royal" ;
Considérant de l'article 18 de la LPI prévoit que l'élection des membres du Conseil de
police a lieu au cours de la séance publique lors de laquelle le conseil communal est
installé ou, au plus tard, dans les dix jours ; Si ce dernier jour est un samedi, un
dimanche ou un jour férié légal, ce délai est prolongé jusqu'au prochain jour qui n'est
pas un samedi, dimanche ou un jour férié légal :
Considérant que le Conseil de police de la zone pluricommunale d'Uccle - Watermael-
Boitsfort - Auderghem est composé de 23 membres élus, conformément à l'article 12,
alinéa 1er, LPI ;
Considérant que, conformément à l'article 12, alinéa 3, LPI, le Conseil communal doit
procéder à l'élection de 6 membres du Conseil communal au Conseil de police ;
Considérant que chacun des 31 conseilleurs communaux dispose de 4 voix,
conformément à l'article 16 LPI ;
Vu les actes de présentations, au nombre de 4, introduits conformément aux articles 2,
4 et 5 de l'arrêté royal ;
Considérant que, respectivement, ces actes présentent les candidats effectifs et les
éventuels candidats suppléants mentionnés ci-après; qu'ils sont signés par les élus au
Conseil communal suivants :
Conseillers qui font la présentation
Vincent Molenberg, Elise Willame, Lieve Jorens

Jasmine Boumraya (effective), Maire-Pierre Bauwens (suppléante)

Christian Grétry (effectif)

Conseillers qui font la présentation
Didier Molders

Michel Blampain (effectif), Ingrid Venier (suppléante), Valérie Cops
(suppléante)

Isabelle Désir (effective), Véronique Artus (suppléante), Ingrid Venier
(suppléante)

Didier Molders (effectif), Christine Bogaert (suppléante), Stéphanie Paulissen
(suppléante)

Marc Vandame (effectif), Valérie Cops (suppléante), Stépanie Paulissen
(suppléante)

Conseillers qui font la présentation
Nathalie Wyns

Nathalie Wyns (effective)

Conseillers qui font la présentation
Martine Maelschalck, Jeremy Van Gorp

Martine Maelschalck (effective), Jeremy Van Gorp (suppléant)

Vu la lettre du 10.12.2018 par laquelle Madame Nathalie Wyns retire sa candidature.
Vu la liste des candidats, établie par le bourgmestre sortant, conformément à l'article 7
de l'arrêté royal, sur base desdits actes de présentation et libellée comme suit :

• 
• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 
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Effectif Suppléant

Michel Blampain
1. Ingrid Venier
2. Valérie Cops

Jasmine Boumraya 1. Marie-Pierre Bauwens

Isabelle Désir
1. Véronique Artus
2. Ingrid Venier

Christian Grétry  
Martine Maelschalck 1. Jeremy Van Gorp

Didier Molders
1. Christine Bogaert
2. Stéphanie Paulissen

Marc Vandame
1. Valérie Cops
2. Stéphanie Paulissen

Considérant que Mesdames Pauline Vermeiren et Eloïse Defosset, les deux conseillères
communales les plus jeunes, assistent la bourgmestre f.f. lors des opérations du scrutin
et du recensement des voix ;
Considérant que l'élection des membres effectifs du Conseil de police et de leur(s)
éventuel(s) suppléant(s) a lieu en séance publique et à scrutin secret ;

31 conseillers prennent part aux scrutins et reçoivent chacun 4 bulletins de vote
;

124 bulletins de vote sont remis au bourgmestre f.f. et à ses assesseurs ;

124 bulletins de vote ont été trouvés dans l'urne ;

Considérant que le recensement des voix en ce qui concerne ces bulletins donne le
résultat suivant :

0 bulletin non valable ;

0 bulletin blanc ;

124 bulletins valables ;

Considérant qu'un second recensement des voix a eu lieu en présence des représentants
de chaque groupe ;
Considérant que les suffrages exprimés sur les 124 bulletins de vote valables se
répartissent comme suit :
Nom et prénom des candidats membres effectifs Nombre de voix obtenues

Michel Blampain 15

Jasmine Boumraya 19

Isabelle Désir 19

Christian Grétry 19

Martine Maelschalck 16

Didier Molders 18

Marc Vandame 18

 TOTAL : 124

Considérant que les suffrages ont été exprimés au nom des candidats membres effectifs
présentés ;

• 

• 
• 

• 
• 
• 
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Considérant que 6 candidats membres effectifs, qui ont obtenu le plus grand nombre de
voix sont élus ;
Considérant que la Bourgmestre f.f. établit que :

Sont élus membres
effectifs du Conseil de
police

Les éventuels candidats présentés à titre de suppléant(s) pour chaque membre
effectif élu mentionné ci-contre sont de plein droit et dans l'ordre de l'acte
de présentation suppléants de ces membres effectifs

1. Jasmine
Boumraya

1. Marie-Pierre Bauwens
2. -

2. Isabelle Désir
1. Véronique Artus
2. Ingrid Venier

3. Christian Grétry
1. -
2. -

4. Didier Molders
1. Christine Bogaert
2. Stéphanie Paulissen

5. Marc Vandame
1. Valérie Cops
2. Stéphanie Paulissen

6. Martine
Maelschalck

1. Jeremy Van Gorp
2. -

Que les conditions d'éligibilité sont remplies par :

Les 6 candidats membres effectifs élus ;

Les 8 candidats, de pleins droits suppléants de ces 6 candidats membres
effectifs ;

Considérant qu'aucun membre effectif ne se trouve dans un cas d'incompatibilité
précisé à l'article 15 LPI ;
Considérant que le présent procès-verbal sera, en application de l'article 18bis LPI de
l'article 15 de l'arrêté royal, envoyé en deux exemplaires au collège visé à l'article 83
quinquies, §2, de la loi spéciale du 12 janvier 1989 relative aux institutions
bruxelloises.

Le Conseil approuve le projet de délibération.

Secretariaat
Verkiezing van de leden van de politieraad

DE GEMEENTERAAD,
Gelet op de wet van 7 december 1998 tot organisatie van een geïntegreerde
politiedienst, gestructureerd op twee niveaus, verder "WGP" genoemd ;
Gelet op het koninklijk besluit van 20 december 2000 betreffende de verkiezing in elke
gemeenteraad van de leden van de politieraad, verder "koninklijk besluit" genoemd ;
Overwegende dat artikel 18 WGP bepaalt dat de verkiezing van de leden van de
politieraad plaatsheeft tijdens de openbare zitting waarop de gemeenteraad wordt
geïnstalleerd of ten laatste binnen tien dagen; Indien die laatste dag een zaterdag, een
zondag of een wettelijke feestdag is, wordt die termijn verlengd tot en met de
eerstvolgende dag die geen zaterdag, zondag of wettelijke feestag is ;

• 
• 
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Overwegende dat de politieraad van de meergemeentezone Ukkel/Watermaal-
Bosvoorde/Oudergem overeenkomstig artikel 12, eerste lid, WGP, samengesteld is uit
23 verkozen leden ; 
Overwegende dat de gemeenteraad overeenkomstig artikel 12, tweede lid, WGP dient
over te gaan tot verkiezing van 6 leden van de gemeenteraad als lid van de politieraad ;
Overwegende dat elk van de 31 gemeenteraadsleden, overeenkomstig artikel 16 WGP
beschikt over 4 stemmen ; 
Overwegende de voordrachtakten ten getale van 4, ingediend overeenkomstig de
artikelen 2, 4 en 5 van het koninklijk besluit;
Overwegende dat deze akten de hierna vermelde effectieve kandidaten en eventuele
opvolgers voordragen, dat zij ondertekend zijn door de volgende verkozenen voor de
gemeenteraad :
Gemeenteraadsleden die de voordrachte doen :
Vincent Molenberg, Elise Willame, Lieve Jorens

Jasmine Boumraya (kandidaat werkende lid), Maire-Pierre Bauwens
(Kandidaat opvolger)

Christian Grétry

Gemeenteraadsleden die de voordrachte doen :
Didier Molders

Michel Blampain (kandidaat werkende lid), Ingrid Venier (Kandidaat
opvolger), Valérie Cops (Kandidaat opvolger)

Isabelle Désir (kandidaat werkende lid), Véronique Artus (Kandidaat
opvolger), Ingrid Venier (Kandidaat opvolger)

Didier Molders (kandidaat werkende lid), Christine Bogaert (Kandidaat
opvolger), Stéphanie Paulissen (Kandidaat opvolger)

Marc Vandame (kandidaat werkende lid), Valérie Cops (Kandidaat opvolger),
Stépanie Paulissen (Kandidaat opvolger)

Gemeenteraadsleden die de voordrachte doen :
Nathalie Wyns

Nathalie Wyns (kandidaat werkende lid)

Gemeenteraadsleden die de voordrachte doen :
Martine Maelschalck, Jeremy Van Gorp

Martine Maelschalck (kandidaat werkende lid), Jeremy Van Gorp (Kandidaat
opvolger)

Gezien de brief van 10.12.2018 waarmee mevrouw Nathalie Wyns haar kandidatuur
intrekt.
Overwegende de kandidatenlijst, opgemaakt door de uittredende burgemeester
overeenkomstig het artikel 7 van het koninklijk besluit, op grond van voormelde
voordrachtaken en luidend als volgt :

kandidate werkende leden Kandidaten opvolgers

Michel Blampain
1. Ingrid Venier
2. Valérie Cops

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 
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Jasmine Boumraya 1. Marie-Pierre Bauwens

Isabelle Désir
1. Véronique Artus
2. Ingrid Venier

Christian Grétry  
Martine Maelschalck 1. Jeremy Van Gorp

Didier Molders
1. Christine Bogaert
2. Stéphanie Paulissen

Marc Vandame
1. Valérie Cops
2. Stéphanie Paulissen

Nathalie Wyns  
Overwegende dat Mevrouw Pauline Vermeiren en Mevrouw Eloïse Defosset de jongste
gemeenteraadsleden in leeftijd, de burgemeester bijstaan bij de verrichtingen van de
stemming en van de stemopneming ; 
Overwegende de verkiezing van de effectieve leden en hun eventuele opvolgers van de
politieradd in openbare vergadering en bij geheime stemming ; 

31 raadsleden nemen deel aan de stemming en ontvangen ieder 4 stembiljetten
;

124 stembiljetten worden overhandigd aan de burgemeester en zijn bijzitters ;

124 stembiljetten werden in de stembus aangetroffen ;

Overwegende dat de stemopneming van deze biljetten volgend resultaat geeft :

0 ongeldige stembiljetten ;

0 blanco stembiljetten ;

124 geldige stembiljetten ;

Overwegende dat een tweede stemopneming in het bijzijn van vertegenwoordigers van
elke fractie gebeurd ;
Overwegende dat de op deze 124 geldige stembiljetten uitgebrachte stemmen werden
toegekend als volgt :

Naam en voornaam van de kandidaat effectieve
leden

Aantal bekomen stemmen

Michel Blampain 15

Jasmine Boumraya 19

Isabelle Désir 19

Christian Grétry 19

Martine Maelschalck 16

Didier Molders 18

Marc Vandame 18

 TOTAL : 124

Overwegende dat de stemmen werden uitgebracht op naam van regelmatig voordragen
kandidaat-effectieve leden ;
Overwegende dat 6 kandidaat-effectieve leden, die het grootste aantal stemmen hebben
verkregen, verkozen worden ;
Overwegende dat de burgemeester vaststelt :

• 

• 
• 

• 
• 
• 
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13.12.2018/A/0009

De kandidaten die verkozen zijn tot effectief lid van
de politieraad

De eventuele kandidaten die als opvolgers
voor elk hiernaast vermeld verkozen effectief lid
werden voorgedragen van rechtswege
en in de volgorde van de
voordrachtakte de opvolgers zijn van deze verkozen
effectieve leden

1. Jasmine Boumraya
1. Marie-Pierre Bauwens
2. -

2. Isabelle Désir
1. Véronique Artus
2. Ingrid Venier

3. Christian Grétry
1. -
2. -

4. Dider Molders
1. Christine Bogaert
2. Stéphanie Paulissen

5. Marc Vandame
1. Valérie Cops
2. Stéphanie Paulissen

6. Martine Maelschalck
1. Jeremy Van Gorp
2. -

Dat de verkiesbaarheidsvoorwaarden vervuld zijn door : 

De 6 verkozen kandidaat-effectieve leden ;

De 8 kandidaten van rechtswege de opvolgers van deze 6 kandidaat effectieve
leden ;

Overwegende dat geen enkel effectief lid zich bevindt in één van de gevallen van
onverenigbaarheid bepaald in artikel 15 WGP ;
Overwegende dat dit proces-verbaal, onvereenkomstig artikel 18bis WGP en artikel 15
van het koninklijk besluit, in dubbel exemplaar naar het college bedoeld in artikel
83quinquies, §2, van de bijzondere wet van 12 januari 1989 met betrekking tot de
Brusselse instellingen zal worden gezonden.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.

 

 

Secrétariat
Conseil communal - composition des commissions

LE CONSEIL,
Vu les articles 52 et 53 du règlement d'ordre intérieur du Conseil communal ;
Vu l’article 120 de la nouvelle loi communale ;
DECIDE :
d’arrêter comme suite la composition des Commissions du Conseil communal :

Commission 1
Effectif Suppléant

Marie-Pierre Bauwens Pauline Vermeiren
Christine Bogaert Michel Blampain

• 
• 
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Jasmine Boumraya Anastasia Bakounine

Valérie Cops Véronique Artus
Isabelle Désir Véronique Artus
Didier Gosuin Marc Vandame
Christian Grétry Pauline Vermeiren
Martine Maelschalck -
Christophe MagdalijnsJean-Claude Vitoux
Didier Molders Marc Vandame
Vincent Molenberg Anastasia Bakounine
Stéphanie Paulissen Jean-Claude Vitoux
Vanessa Rigodanzo -
Jeremy Van Gorp -
Nathalie Wyns -

Commission 2
Effectif Suppléant

Véronique Artus Valérie Cops
Anastasia Bakounine Vincent Molenberg
Christian Grétry Jasmine Boumraya
Christophe Magdalijns Isabelle Désir
Stéphanie Paulissen Christine Bogaert
Vanessa Rigodanzo -
Jeremy Van Gorp Martine Maelschalck
Marc Vandame Didier Molders
Ingrid Venier Michel Blampain
Pauline Vermeiren Marie-Pierre Bauwens
Jean-Claude Vitoux Isabelle Désir
Nathalie Wyns -

Commission 3
Effectif Suppléant

Anastasia Bakounine Christian Grétry
Michel Blampain Marc Vandame
Jasmine Boumraya Christian Grétry
Valérie Cops Véronique Artus
Dider Gosuin Stéphanie Paulissen
Didier Molders Isabelle Désir
Vincent Molenberg Pauline Vermeiren
Marie-Pierre BauwensPauline Vermeiren
Vanessa Rigodanzo -
Jeremy Van Gorp Martine Maelschalck
Ingrid Venier Chrsitine Bogaert
Jean-Claude Vitoux Christophe Magdalijns
Nathalie Wyns -

17/37
Conseil communal - 13.12.2018 - Registre public
Gemeenteraad - 13.12.2018 - Openbaar register



Commission 4
Effectif Suppléant

Anastasia Bakounine Jasmine Boumraya
Michel Blampain Valérie Cops
Christine Bogaert Ingrid Venier
Isabelle Désir Véronique Artus
Didier Gosuin Jean-Claude Vitoux
Martine Maelschalck Jeremy Van Gorp
Christophe MagdalijnsJean-Claude Vitoux
Vincent Molenberg Marie-Pierre Bauwens
Stéphanie Paulissen Dider Molders
Vanessa Rigodanzo -
Marc Vandame Didier Molders
Pauline Vermeiren Christian Grétry
Nathalie Wyns -

Commission 5
Effectif Suppléant

Véronique Artus Isabelle Désir
Marie-Pierre BauwensJasmine Boumraya
Christine Bogaert Christophe Magdalijns
Valérie Cops Isabelle Désir
Christian Grétry Vincent Molenberg
Martine Maelschalck Jeremy Van Gorp
Didier Molders Michel Blamapain
Vanessa Rigodanzo -
Marc Vandame Michel Blampain
Ingrid Venier Didier Gosuin
Pauline Vermeiren Anastasia Bakounine
Jean-Claude Vitoux Stéphanie Paulissen
Nathalie Wyns -
La présente délibération sera transmise à Monsieur le Ministre-Président de la Région
de Bruxelles-Capitale, en charge des Pouvoirs Locaux.

 

Le Conseil approuve le projet de délibération.
31 votants : 31 votes positifs.

Secretariaat
Gemeenteraad - samenstelling van de commissies

DE RAAD,
Gezien de artikelen 52 en 53 van het huishoudelijk reglement van de Gemeenteraad;
Gezien het artikel 120 van de nieuwe gemeentewet;
BESLIST
volgt de samenstelling van de commissies van de Gemeenteraad te wijzigen :

18/37
Conseil communal - 13.12.2018 - Registre public
Gemeenteraad - 13.12.2018 - Openbaar register



Commissie 1
Effectief Plaatsvervanger

Marie-Pierre Bauwens Pauline Vermeiren
Christine Bogaert Michel Blampain
Jasmine Boumraya Anastasia Bakounine
Valérie Cops Véronique Artus
Isabelle Désir Véronique Artus
Didier Gosuin Marc Vandame
Christian Grétry Pauline Vermeiren
Martine Maelschalck -
Christophe MagdalijnsJean-Claude Vitoux
Didier Molders Marc Vandame
Vincent Molenberg Anastasia Bakounine
Stéphanie Paulissen Jean-Claude Vitoux
Vanessa Rigodanzo -
Jeremy Van Gorp -
Nathalie Wyns -

Commissie 2
Effectief Plaatsvervanger

Véronique Artus Valérie Cops
Anastasia Bakounine Vincent Molenberg
Christian Grétry Jasmine Boumraya
Christophe Magdalijns Isabelle Désir
Stéphanie Paulissen Christine Bogaert
Vanessa Rigodanzo -
Jeremy Van Gorp Martine Maelschalck
Marc Vandame Didier Molders
Ingrid Venier Michel Blampain
Pauline Vermeiren Marie-Pierre Bauwens
Jean-Claude Vitoux Isabelle Désir
Nathalie Wyns -

Commissie 3
Effectief Plaatsvervanger

Anastasia Bakounine Christian Grétry
Michel Blampain Marc Vandame
Jasmine Boumraya Christian Grétry
Valérie Cops Véronique Artus
Dider Gosuin Stéphanie Paulissen
Didier Molders Isabelle Désir
Vincent Molenberg Pauline Vermeiren
Marie-Pierre BauwensPauline Vermeiren
Vanessa Rigodanzo -
Jeremy Van Gorp Martine Maelschalck
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13.12.2018/A/0010

Ingrid Venier Chrsitine Bogaert

Jean-Claude Vitoux Christophe Magdalijns
Nathalie Wyns -

Commissie 4
Effectief Plaatsvervanger

Anastasia Bakounine Jasmine Boumraya
Michel Blampain Valérie Cops
Christine Bogaert Ingrid Venier
Isabelle Désir Véronique Artus
Didier Gosuin Jean-Claude Vitoux
Martine Maelschalck Jeremy Van Gorp
Christophe MagdalijnsJean-Claude Vitoux
Vincent Molenberg Marie-Pierre Bauwens
Stéphanie Paulissen Dider Molders
Vanessa Rigodanzo -
Marc Vandame Didier Molders
Pauline Vermeiren Christian Grétry
Nathalie Wyns -

Commissie 5
Effectief Plaatsvervanger

Véronique Artus Isabelle Désir
Marie-Pierre BauwensJasmine Boumraya
Christine Bogaert Christophe Magdalijns
Valérie Cops Isabelle Désir
Christian Grétry Vincent Molenberg
Martine Maelschalck Jeremy Van Gorp
Didier Molders Michel Blamapain
Vanessa Rigodanzo -
Marc Vandame Michel Blampain
Ingrid Venier Didier Gosuin
Pauline Vermeiren Anastasia Bakounine
Jean-Claude Vitoux Stéphanie Paulissen
Nathalie Wyns -
Onderhavige beraadslaging zal overgemaakt worden aan de Heer Minister-Voorzitter
van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest belast met Plaatselijke Besturen.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
31 stemmers : 31 positieve stemmen.

 

 

Secrétariat
BRULOCALIS - Remplacement d'une administratrice
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LE CONSEIL,
Vu les statuts sociaux de l’intercommunale BRULOCALIS;
Vu les résultats des élections communales du 14.10.2018 ;
Le Président du Conseil déclare que le Conseil va procéder parmi ses membres à la
désignation d’un administrateur ;
L'élection a lieu au scrutin secret, et à la majorité absolue.
Des actes de candidatures ont été reçus, au nom de :

Madame Nathalie WYNS, née le 29.09.1973, domiciliée avenue des Argus 30
à 1160 Auderghem

Monsieur Jeremy VAN GORP, né le 27.07.1989, domicilié avenue des
Volontaires 17/2 à 1160 Auderghem

Madame Jasmine BOUMRAYA, née le 21.12.1986, domiciliée rue du Docteur
42 à 1160 Auderghem

en date du :

30.11.2018 - Nathalie Wyns

03.12.2018 - Jeremy Van Gorp

05.12.2018 - Jasmine Boumraya

Monsieur le Président déclare le scrutin ouvert.
Il est procédé au scrutin secret qui donne le résultat suivant :

Madame Nathalie Wyns – 4 voix

Monsieur Jeremy Van Gorp – 0 voix

Madame Jasmine Boumraya – 27 voix

Abstention – 0 voix

Madame Jasmine Boumraya, Conseillère communale, est par conséquent désignée en
qualité d’administrateur au sein de l'intercommunale BRULOCALIS.
La présente délibération sera transmise, d’une part sous forme de bref exposé, à
Monsieur le Ministre-Président de la Région de Bruxelles-capitale, et d’autre part in
extenso à BRULOCALIS et à l’intéressé.

Le Conseil approuve le projet de délibération.

Secretariaat
BRULOCALIS - Vervanging van één bestuurder

DE RAAD,
Gelet op de maatschappelijke statuten van BRULOCALIS;
Gezien de resultaten van de Gemeenteraadverkiezingen van 14.10.2018
De Voorzitter van de Raad verklaart dat de Raad, binnen zijn leden één bestuurder zal
verkiezen.
De verkiezing is geheim en een absolute meerderheid is vereist.
Voordrachtakten werden ontvangen op naam van :

Mevrouw Nathalie WYNS, geboren op 29.09.1973 en wonende Argussenlaan
30 te 1160 Oudergem

• 

• 

• 

• 
• 
• 

• 
• 
• 
• 

• 
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13.12.2018/A/0011

De heer Jeremy VAN GORP, geboren op 27.07.1989 en wonende
Vrijwilligerslaan 17/2 te 1160 Oudergem

Mevrouw Jasmine BOUMRAYA, geboren op 21.12.1986 en wonende
Dokterstraat 420 te 1160 Oudergem

Ontvangen op :

30.11.2018 - Nathalie Wyns

03.12.2018 - Jeremy Van Gorp

05.12.2018 - Jasmine Boumraya

De Heer Voorzitter verklaart de stemming open.
Er wordt overgegaan tot de geheime stemming die het volgen resultaat oplevert :

Mevrouw Nathalie Wyns - 4 stemmen

De heer Jeremy Van Gorp - 0 stem

Mevrouw Jasmine Boumraya - 27 stemmen

Onthouding – 0 stem

Mevrouw Jasmine Boumraya, Gemeenteraadslid is bijgevolg aangewijzd als kandidaat-
bestuurster bij de intercommunale BRULOCALIS
Deze beraadslaging zal, enerzijds in de vorm van een bondige uiteenzetting,
overgemaakt worden aan de heer Minister-Voorzitter van het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest, en anderzijds in extenso aan BRULOCALIS en aan de betrokkene.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.

 

 

Secrétariat
BRUTELE - Remplacement d'une administratrice

LE CONSEIL,
Vu la loi du 22 décembre 1986 relatives aux intercommunales ;
Vu les statuts sociaux de l’intercommunale BRUTELE;
Vu les résultats des élections communales du 14.10.2018 ;
Le Président du Conseil déclare que le Conseil va procéder parmi ses membres à la
désignation d’un administrateur ;
L'élection a lieu au scrutin secret, et à la majorité absolue.
Des actes de candidatures ont été reçus  au nom de :

Madame Nathalie WYNS, née 29.09.1973, domiciliée avenue des Argus 30 à
1160 Auderghem

Madame Martine MAELSCHALCK, née le 17.09.1959, domiciliée avenue
Ernest Claes, 17 à 1160 Auderghem

Madame Véronique ARTUS, née le 08.09.1968, domiciliée avenue Henri de
Brouckère 85 à 1160 Auderghem

en date du :

• 

• 

• 
• 
• 

• 
• 
• 
• 

• 

• 

• 
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30.11.2018 - Nathalie Wyns

03.12.2018 - Martine Maelschalck

07.12.2018 - Véronique Artus

Monsieur le Président déclare le scrutin ouvert.
Il est procédé au scrutin secret qui donne le résultat suivant :

Madame Nathalie WYNS – 0 voix

Madame Martine MAELSCHALCK – 4 voix

Madame Véronique ARTUS – 26 voix

Abstention – 1 voix

Madame Véronique ARTUS, Conseillère communale, est par conséquent désignée en
qualité d’administrateur au sein de l'intercommunale BRUTELE.
La présente délibération sera transmise, d’une part sous forme de bref exposé, à
Monsieur le Ministre-Président de la Région de Bruxelles-capitale, et d’autre part in
extenso à la société intercommunale et à l’intéressé.

Le Conseil approuve le projet de délibération.

Secretariaat
BRUTELE - Vervanging van één bestuurder

DE RAAD,
Gelet op de wet van 22 december 1986 betreffende de intercommunales 
Gelet op de maatschappelijke statuten van BRUTELE ;
Gezien de resultaten van de Gemeenteraadverkiezingen van 14.10.2018
De Voorzitter van de Raad verklaart dat de Raad, binnen zijn leden één bestuurder zal
verkiezen.
De verkiezing is geheim en een absolute meerderheid is vereist.
Voordrachtakten werden ontvangen op naam van :

Mevrouw Nathalie WYNS geboren op 29.09.1973 en wonende Argussenlaan
30 te 1160 Oudergem

Mevrouw Martine MAELSCHALCK, geboren op 17.09.1959 en wonende
Ernest Claeslaan te 1160 Oudergem

Mevrouw Véronique ARTUS, geboren op 08.09.1968 en wonende Henri de
brouckèrelaan 85 te 1160 Oudergem

Ontvangen op

30.11.2018 - Nathalie Wyns

03.12.2018 - Martine Maelschalck

07.12.2018 - Véronique Artus

De Heer Voorzitter verklaart de stemming open.
Er wordt overgegaan tot de geheime stemming die het volgen resultaat oplevert :

Mevrouw Nathalie WYNS - 0 stem

• 
• 
• 

• 
• 
• 
• 

• 

• 

• 

• 
• 
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13.12.2018/A/0012

Mevrouw Martine MAELSCHALCK - 4 stemmen

Mevrouw Véronique ARTUS - 26 stemmen

Onthouding – 1 stem

Mevrouw Véronique ARTUS, Gemeenteraadslid is bijgevolg aangewijzd als kandidaat-
bestuurster bij de intercommunale BRUTELE
Deze beraadslaging zal, enerzijds in de vorm van een bondige uiteenzetting,
overgemaakt worden aan de heer Minister-Voorzitter van het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest, en anderzijds in extenso aan de intercommunale maatschappij en aan de
betrokkene.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.

 

 

Secrétariat
SIBELGA / INTERFIN - Remplacement d'un administrateur

LE CONSEIL,
Vu les statuts sociaux de l’intercommunale SIBELGA / INTERFIN
Vu la démission de Monsieur Didier MOLDERS de son mandat d'administrateur ;
Le Président du Conseil déclare que le Conseil va procéder parmi ses membres à la
désignation d’un administrateur ;
L'élection a lieu au scrutin secret, et à la majorité absolue.
Des actes de candidatures ont été reçus au nom de :

Madame Valérie COPS, née le 25.12.1969, domiciliée avenue Charles Schaller
18 à 1160 Auderghem

Monsieur Jeremy VAN GORP, né le 27.07.1989, domicilié avenue des
Volontaires 17/2 à Auderghem

Madame Nathalie WYNS, née 29.09.1973, domiciliée avenue des Argus 30 à
1160 Auderghem

en date du :

03.12.2018 - Valérie Cops

04.12.2018 - Jeremy Van Gorp

05.12.2018 - Nathalie Wyns

Monsieur le Président déclare le scrutin ouvert.
Il est procédé au scrutin secret qui donne le résultat suivant :

Madame Valérie COPS – 26 voix

Monsieur Jeremy VAN GORP – 4 voix

Madame Nathalie WYNS – 0 voix

Abstention – 1 voix

Madame Valérie COPS, Conseillère communale, est par conséquent désignée en qualité
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d’administrateur au sein de l'intercommunale SIBELGA / INTERFIN.
La présente délibération sera transmise, d’une part sous forme de bref exposé, à
Monsieur le Ministre-Président de la Région de Bruxelles-capitale, et d’autre part in
extenso à SIBELGA / INTERFIN et à l’intéressé.

Le Conseil approuve le projet de délibération.

Secretariaat
SIBELGA / INTERFIN - Vervanging van één bestuurder

DE RAAD,
Gelet op de maatschappelijke statuten van SIBELGA / INTERFIN;
Gezien het ontslag van de heer Didier Molders uit zijn mandaat als bestuurder
De Voorzitter van de Raad verklaart dat de Raad, binnen zijn leden één bestuurder zal
verkiezen.
De verkiezing is geheim en een absolute meerderheid is vereist.
Voordrachtakten werden ontvangen op naam van :

Mevrouw Valérie COPS, geboren op 25.12.1969 en wonende Charles
Schallerlaan 18 te 1160 Oudergem

De heer Jeremy VAN GORP, geboren op 27.07.1989 en wonende
Vrijwilligerslaan 17/2 te1160 Oudergem

Mevrouw Nathalie WYNS geboren op 29.09.1973 en wonende Argussenlaan
30 te 1160 Oudergem

Ontvangen op

03.12.2018 - Valérie Cops

04.12.2018 - Jeremy Van Gorp

05.12.2018 - Nathalie Wyns

De Heer Voorzitter verklaart de stemming open.
Er wordt overgegaan tot de geheime stemming die het volgen resultaat oplevert :

Mevrouw Valérie COPS - 26 stemmen

De Heer Jeremy VAN GORP - 4 stemmen

Mevrouw Nathalie WYNS - 0 stem

Onthouding – 1 stem

Mevrouw Valérie COPS, Gemeenteraadslid is bijgevolg aangewijzd als kandidaat-
bestuurster bij de intercommunale SIBELGA / INTERFIN
Deze beraadslaging zal, enerzijds in de vorm van een bondige uiteenzetting,
overgemaakt worden aan de heer Minister-Voorzitter van het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest, en anderzijds in extenso aan SIBELGA / INTERFIN en aan de betrokkene.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.

 

 

• 

• 

• 

• 
• 
• 
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13.12.2018/A/0013 Secrétariat
Conseil communal - Règlement d'ordre intérieur - Modifications - Point
complémentaire introduit par Madame Vanessa Rigodanzo (PS)

Vu l’article 97 de la nouvelle loi communale ;
Vu le courrier du 3 avril 2018 du Ministre-Président de la Région de Bruxelles-
Capitale ;
Vu les modifications suivantes proposées par Madame Vanessa Rigodanzo, conseillère
communale PS :
Article 37
Tout conseiller peut introduire à tout moment et au bénéfice de l’urgence un point
étranger à l’ordre du jour initial.  L’urgence s’entend comme étant les cas où le
moindre retard pourrait occasionner du danger.
Le conseil communal est seul compétent pour se prononcer sur la réalité de l’urgence
invoquée. 
Le conseil communal déclare l'urgence en début de séance, par les deux tiers au moins
des membres du conseil communal présents ; leurs noms sont insérés au procès-verbal
de la réunion.
Lorsque le nombre des membres du conseil communal présents n'est pas un multiple de
trois, il y a lieu, pour la détermination des deux tiers, d'arrondir à l'unité supérieure le
résultat de la division par trois suivie de la multiplication par deux.
Vu l’amendement déposé par Monsieur Didier Molders visant à se substituer
intégralement au texte initial justifié comme suit :
La pratique que connaît notre conseil révèle que l’urgence est rarement invoquée mais
que, lorsque c’est le cas, elle l’est presque toujours à l’initiative du Collège.
Il importe d’ouvrir la possibilité de présenter un point en urgence dans des conditions
telles que l’opposition puisse aussi s’en saisir.
Le Conseil communal vote à main levée sur l’amendement, le résultat est le suivant

27 voix pour

2 voix contre (Madame Martine Maelschalck et Monsieur Jeremy Van Gorp)

2 abstentions (Mesdames Vanessa Rigodanzo et Nathalie Wyns)

L’amendement est adopté par le Conseil communal.
Le Conseil communal décide de modifier comme suit l’article 37 de son règlement
d’ordre intérieur.
Article 37
Aucun point non inscrit à l'ordre du jour de la réunion du conseil communal ne peut
être mis en discussion sauf dans les cas d'urgence où le moindre retard pourrait
occasionner du danger.
Tout conseiller communal peut demander l’inscription en urgence d’un point au
conseil si sa demande est appuyée et par au moins trois autres conseillers
communaux et est formulée en début de séance.
Par dérogation à l’article 7.a., la note explicative du point et de son urgence et
l’estimation de la dépense éventuelle qui doivent accompagner tout point étranger à
l’ordre du jour peuvent être transmis au Président et au Secrétaire au plus tard
durant la matinée du jour qui précède la séance du conseil communal.
L'urgence est déclarée, en début de séance, par les deux tiers au moins des membres du
conseil communal présents; leurs noms sont insérés au procès-verbal de la réunion.
Lorsque le nombre des membres du conseil communal présents n'est pas un multiple de

• 
• 
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trois, il y a lieu, pour la détermination des deux tiers, d'arrondir à l'unité supérieure le
résultat de la division par trois suivie de la multiplication par deux.
La présente délibération sera envoyée à Monsieur le Ministre-Président de la Région de
Bruxelles-capitale, en charge des Pouvoirs Locaux.

Le Conseil approuve le projet de délibération.

Madame Vanessa Rigodanzo (PS) motive son abstention

L’amendement déposé par la majorité a pour effet de restreindre les droits de tout
conseiller communal à déposer, sous le bénéfice de l’urgence, un point
complémentaire à l’ordre du jour du conseil communal.  

La modification suggérée initialement vise à rappeler que tout conseiller communal
peut demander l’inscription en urgence d’un point au conseil.

Cette modification avait uniquement pour objectif de rappeler et de porter à la
connaissance des nouveaux conseillers communaux que cette faculté appartenait à tout
conseiller communal et pas uniquement au collège, comme cela a été erronément dit et
appliqué précédemment par la majorité. 

Or, en exigeant que le dépôt d’un point en urgence soit « appuyé par au moins trois
autres conseillers communaux », la majorité ajoute un filtre et restreint les droits des
conseillers communaux, alors que l’article 97 de la Nouvelle loi communale ne prévoit
pas une telle restriction.

En l’espèce, si cette restriction n’est pas problématique pour les conseillers de la
majorité (le groupe Defi compte 19 conseillers communaux et le groupe Ecolo-Groen
compte 8 conseillers communaux), il en va tout autrement pour les conseillers de
l’opposition (le Mouvement Réformateur dispose de 2 conseillers communaux ; le Parti
socialiste et la Liste citoyenne ont chacun un conseiller communal). L’amendement
adopté par la majorité implique que chaque conseiller communal de l’opposition doit
obligatoirement obtenir l’aval de conseillers issus d’autres formations politiques. 

Un conseiller de l’opposition devra en fait recueillir l’assentiment de l’ensemble des
conseillers de l’opposition pour déposer un point complémentaire en urgence. Chaque
groupe de l’opposition devra donc recueillir l’assentiment des deux autres groupes de
l’opposition, ou obtenir le soutien de certains conseillers de la majorité pour déposer
un point en urgence. Cela affaiblit considérablement la capacité de mener un travail
d’opposition démocratique.

En outre, dans l’hypothèse où l’un des conseillers communaux de l’opposition est
absent, les trois autres conseillers de l’opposition présents se voient dans
l’impossibilité de déposer un point en urgence, puisqu’ils doivent obtenir l’assentiment
d’au moins trois autres conseillers.

Il est en effet illusoire d’imaginer un soutien des partis de la majorité pour le dépôt
d’un point complémentaire en urgence déposé par un conseiller issu de l’opposition.

Compte tenu de la configuration du conseil communal (4 conseillers de l’opposition
issus de trois formations  politiques différentes), il nous apparaît que l’amendement a
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été adopté dans l’unique but de restreindre les droits des conseillers de l’opposition.

Il s’agit d’une mesure anti-démocratique, qui s’inscrit en contradiction avec les
engagements pris par la nouvelle majorité de tendre vers plus de bonne gouvernance,
transparence et participation citoyenne.

Madame Nathalie Wyns (Liste Citoyenne 1160) motive son abstention

Nouvelle conseillère communale, j’ai été particulièrement choquée et déçue de
l’attitude et du choix fait par la majorité quant à l’amendement proposé par Didier
Molders.

Vu l’article 97 de la nouvelle loi communale ;

Vu le courrier du 3 avril 2018 du Ministre-Président de la Région de Bruxelles-
Capitale ;

Mme Vanessa Rigodanzo a proposé des modifications à l’article 37.

Elle a rentré ce point dans les délais prescrits et prévus par le ROI, son point étant
repris dans l’ordre du jour du conseil communal du 13 décembre 2018.

Comble de l’ironie, alors qu’il s’agit d’une demande d’un conseiller de l’opposition, la
majorité en place, en la personne de Didier Molders, s’est permis de déposer un
amendement à ce même article, que voici en partie :

Tout conseiller communal peut demander l’inscription en urgence d’un point au
conseil si sa demande est appuyée et par au moins trois autres conseillers communaux
et est formulée en début de séance.

Alors que nous avons tellement de contraintes à respecter pour nos questions écrites
ou orales, nos demandes de consultations de dossiers, la majorité se permet d’établir
cet amendement sans nous en prévenir, et nous en informe via une copie déposée sur
nos bureaux avant le conseil communal, sans nous laisser le temps de l’examiner, d’en
discuter avec nos équipes et entre conseillers de l’opposition.

Il a été procédé au vote.

Malgré la demande de report du vote sur ce point, je rappelle qu’il s’agissait
d’un point mis l’ordre du jour sur demande de l’oppossition,

Malgré un vif échange entre chefs de file, proposé par le président du conseil,
Mr Magdalijns (Mr Gosuin, bourgmestre empêché s’étant d’ailleurs joint à la
discussion , en avait-il le droit, à vérifier…)

Malgré le non-respect flagrant via cette manœuvre de la majorité en place

• 

• 

• 
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pour les 4 conseillers communal

Je ne pouvais que m’abstenir afin de pouvoir me justifier sur cette tactique
destructrice, visant à museler l’opposition.

Cela ne reflète en rien la démocratie qui devrait être la première valeur défendue au
conseil communal.

J’ose espérer que ce type de situation ne se reproduira plus au cours des 6 prochaines
années de législature.

Secretariaat
Gemeenteraad - Huishoudelijk reglement - Wijzigingen - Bijkomend punt ingeleid door mevrouw
Vanessa Rigodanzo (PS)

Gelet op artikel 97 van de nieuwe gemeentewet;
Gelet op het schrijven van 3 april 2018 van de minister-president van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest;
Gelet op de onderstaande wijzigingen zoals voorgesteld door mevrouw Vanessa Rigodanzo, PS-
gemeenteraadslid:
Artikel 37
Elk gemeenteraadslid mag steeds en wegens spoedeisendheid een punt op de agenda plaatsen dat
aanvankelijk niet op de agenda stond.  Spoedeisendheid wordt begrepen als de gevallen waarbij de minste
vertraging gevaar kan doen ontstaan.
Alleen de gemeenteraad is bevoegd om zich uit te spreken over de realiteit van de aangevoerde
spoedeisendheid. 
De gemeenteraad verklaart bij aanvang van de vergadering en met ten minste twee derde van de aanwezige
leden van de gemeenteraad, van wie de namen worden opgenomen in de notulen van de vergadering, dat er
sprake is van spoedeisendheid.
Wanneer het aantal aanwezige gemeenteraadsleden geen veelvoud is van drie, is er reden om, met het oog
op de vaststelling van de twee derde, het resultaat van het delen door drie, gevolgd door de
vermenigvuldiging met twee, af te ronden tot de hogere eenheid.
Gelet op het amendement, ingediend door de heer Didier Molders, dat tot doel heeft de initiële tekst volledig
te vervangen, als volgt gerechtvaardigd:
Uit de praktijk van onze raad blijkt dat de spoedeisendheid zelden wordt ingeroepen en dat, wanneer dat wel
gebeurt, het bijna altijd het college is dat daartoe het initiatief neemt.
Het is belangrijk te voorzien in de mogelijkheid een punt bij spoedeisendheid voor te stellen onder zodanige
voorwaarden dat ook de oppositie er gebruik van kan maken.
De gemeenteraad stemt bij handopsteking over het amendement; het resultaat is het volgende:

27 stemmen voor

2 stemmen tegen (mevrouw Martine Maelschalck en de heer Jeremy Van Gorp)

2 onthoudingen (mevrouw Vanessa Rigodanzo en mevrouw Nathalie Wyns)

De gemeenteraad neemt het amendement aan.
De gemeenteraad beslist om artikel 37 van zijn huishoudelijk reglement als volgt te wijzigen.
Artikel 37
Een punt dat niet op de agenda van de vergadering van de gemeenteraad voorkomt, mag niet in bespreking
worden gebracht, behalve in spoedeisende gevallen wanneer het geringste uitstel gevaar zou kunnen
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opleveren.
Elk gemeenteraadslid mag vragen om een punt bij spoedeisendheid op de agenda van de raad te plaatsen
voor zover zijn verzoek wordt gesteund door ten minste drie andere gemeenteraadsleden en wordt
geformuleerd bij aanvang van de zitting.
Bij afwijking van artikel 7.a. mogen de nota met toelichting bij het punt en zijn spoedeisendheid alsook
de vermelding van de eventuele uitgave, die moeten worden gevoegd bij elk punt dat niet op de agenda
staat, ten laatste tijdens de voormiddag van de dag voorafgaand aan de vergadering van de
gemeenteraad naar de voorzitter en de secretaris worden verstuurd.
Er wordt bij aanvang van de vergadering en door ten minste twee derde van de aanwezige leden van de
gemeenteraad, van wie de namen worden opgenomen in de notulen van de vergadering, verklaard dat er
sprake is van spoedeisendheid.
Wanneer het aantal aanwezige gemeenteraadsleden geen veelvoud is van drie, is er reden om, met het oog
op de vaststelling van de twee derde, het resultaat van het delen door drie, gevolgd door de
vermenigvuldiging met twee, af te ronden tot de hogere eenheid.
Deze beraadslaging wordt verzonden naar de minister-president van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest,
belast met Plaatselijke Besturen.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.

Mevrouw Vanessa Rigodanzo (PS) motiveert haar onthouding

Het door de meerderheid ingediende amendement beperkt de rechten van elk gemeenteraadslid om in
hoogdringende omstandigheden een bijkomend punt voor de agenda van de gemeenteraad in te dienen.

De oorspronkelijk voorgestelde wijziging is bedoeld om eraan te herinneren dat elk gemeenteraadslid kan
vragen om bij hoogdringendheid een punt aan de agenda van de gemeenteraad toe te voegen.

Het enige doel van die wijziging was om de nieuwe gemeenteraadsleden eraan te herinneren en te
informeren dat ieder gemeenteraadslid die mogelijkheid heeft en dus niet alleen het college, zoals
verkeerdelijk door de meerderheid werd verklaard en eerder werd toegepast.

Door evenwel te eisen dat de indiening van een punt bij hoogdringendheid "door ten minste drie andere
gemeenteraadsleden wordt gesteund", voegt de meerderheid een filter toe en worden de rechten van de
gemeenteraadsleden de facto beperkt, terwijl artikel 97 van de nieuwe gemeentewet niet in een dergelijke
beperking voorziet.

In dit geval is deze beperking niet problematisch voor de meerderheidsraadsleden (de groep Défi heeft 19
gemeenteraadsleden en de groep Ecolo-Groen heeft er 8), maar wel voor de oppositieraadsleden (de MR
heeft 2 gemeenteraadsleden en de PS en Liste Citoyenne hebben er elk 1). Het door de meerderheid
aangenomen amendement houdt in dat elk gemeenteraadslid van de oppositie verplicht de goedkeuring van
gemeenteraadsleden van andere politieke partijen moet krijgen.

Een oppositieraadslid moet dan eigenlijk het akkoord van alle oppositieraadsleden krijgen om bij
hoogdringendheid een bijkomend punt in te dienen. Elke oppositiepartij zal dus het akkoord van de andere
twee oppositiepartijen of de steun van bepaalde meerderheidsraadsleden moeten verkrijgen om bij
hoogdringendheid een bijkomend agendapunt in te dienen. Daardoor wordt het vermogen om
democratische oppositie te voeren aanzienlijk verzwakt.

Bij afwezigheid van een van de gemeenteraadsleden van de oppositie kunnen de andere drie aanwezige
oppositieraadsleden bovendien bij hoogdringendheid geen bijkomend punt indienen, aangezien ze het
akkoord van ten minste drie andere gemeenteraadsleden moeten bekomen.
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Het is immers ondenkbaar dat de meerderheidspartijen hun steun zouden toezeggen voor de indiening van
een bijkomend punt bij hoogdringendheid door een gemeenteraadslid van de oppositie.

Gezien de samenstelling van de gemeenteraad (4 oppositieraadsleden van drie verschillende politieke
partijen) lijkt het ons dat het amendement werd aangenomen met als enig doel de rechten van de
oppositieraadsleden te beperken.

Dit is een antidemocratische maatregel, die in tegenspraak is met de toezeggingen van de nieuwe
meerderheid om te streven naar een beter bestuur, meer transparantie en burgerparticipatie.

Mevrouw Nathalie Wyns (Liste Citoyenne 1160) motiveert haar onthouding

Als nieuw gemeenteraadslid was ik bijzonder geschokt en teleurgesteld over de houding en de keuze van de
meerderheid ten aanzien van het door Didier Molders voorgestelde amendement.

Gelet op artikel 97 van de nieuwe gemeentewet;

Gelet op het schrijven van 3 april 2018 van de minister-president van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest;

Stelde mevrouw Vanessa Rigodanzo enkele wijzigingen van artikel 37 voor.

Ze heeft dit punt ingediend binnen de door het HR voorgeschreven en voorziene termijn, waarna het punt
werd opgenomen in de agenda van de gemeenteraad van 13 december 2018.

Hoewel de vraag uitging van een oppositieraadslid had de zittende meerderheid, in de persoon van Didier
Molders, ironisch genoeg het idee opgevat om een amendement op hetzelfde artikel in te dienen, dat deels
luidt als volgt:

Elk gemeenteraadslid kan vragen om een punt bij hoogdringendheid op de agenda van de raad te laten
zetten als die vraag door ten minste drie andere gemeenteraadsleden wordt gesteund en bij aanvang van de
zitting wordt aangegeven. 

Hoewel we rekening moeten houden met heel wat beperkingen voor onze schriftelijke of mondelinge vragen
en onze vragen om een dossier in te kijken, veroorlooft de meerderheid zich zomaar om dit amendement op
te stellen zonder ons daarvan op de hoogte te tellen en om ons daarover te informeren via een kopie die op
ons bureau voor de gemeenteraad wordt neergelegd, zonder ons de tijd te geven om dit te onderzoeken en
dit met onze teams en met de oppositieleden te bespreken.

Er werd overgegaan tot een stemming.

Ondanks het verzoek om de stemming over dit punt uit te stellen, wil ik u eraan herinneren dat het ging om
een punt dat op vraag van de oppositie op de agenda was gezet,

Ondanks het verhitte debat tussen de leiders, voorgesteld door de voorzitter van de raad, de heer
Magdalijns (de heer Gosuin, verhinderd burgemeester, mengde zich eveneens in de discussie - er moet nog
worden nagegaan of hij daar het recht toe had ...)

Ondanks het feit dat de zittende meerderheid met dit manoeuvre geen enkel respect ten aanzien van de 4
gemeenteraadsleden heeft getoond 
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13.12.2018/A/0014

Vermits ik mij niet in deze destructieve tactiek, die tot doel heeft de oppositie het zwijgen op te leggen, kan
vinden, kon ik niet anders dan mij van de stemming onthouden.

Dit past niet bij een democratie, die de eerste waarde zou moeten zijn die de gemeenteraad verdedigt.

Ik durf te hopen dat dergelijke toestanden zich de komende zes jaar niet meer zullen voordoen.

 

 

Secrétariat
Question orale de Madame Vanessa Rigodanzo (PS) - Rédaction des procès-
verbaux détaillés du conseil communal – Transparence et bonne gouvernance

Monsieur le Bourgmestre, Mesdames et Messieurs les Echevins,
Chers collègues,
Au lendemain de la conclusion de l’accord de majorité, vos deux formations ont
déclaré que celui-ci fera la part belle auxprincipes de transparence, de bonne
gouvernance et de participation citoyenne.
Je ne peux que vous féliciter pour cette orientation.
Dans le cadre des mesures que vous allez prendre pour transposer ces principes à notre
activité au sein du conseil communal, je souhaite savoir s’il entre dans vos intentions de
prévoir la tenue de procès-verbaux qui reflètent les discussions tenues en séance.
En effet, il arrive que des points à l’ordre du jour soient débattus et fassent l’objet de
précisions orales par la majorité.  Or, actuellement, tant les questions posées par les
conseillers que les précisions apportées par la majorité ne sont pas reprises dans les
procès-verbaux.  Cette absence de mention ne reflète pas le travail réalisé en conseil et,
plus fondamentalement, empêche les citoyens de comprendre a posteriori les raisons
qui ont emporté l’adoption d’un point.  
Des communes bruxelloises (voyez par exemple Watermael-Boitsfort) pratiquent déjà
cette transparence.  Entre-t-il dans les intentions de la nouvelle majorité de s’inscrire
dans cette lignée ?
Je vous remercie pour vos réponses.
Vanessa Rigodanzo
Conseillère communale PS

Réponse de Madame Sophie de Vos, Bourgmestre faisant fonction

D’un point de vue strictement légal le PV du Conseil ne doit relater que les décisions et
les votes (avec éventuellement les justificatifs écrits déposés en séance entre les mains
du président des élus qui s’abstiennent).
Vous, vous souhaitez un compte-rendu analytique des débats comme c’est le cas dites-
vous à Watermael-Boitsfort.
Sachez pour votre bonne information qu’à Watermael-Boitsfort, quand on arrive à les
trouver dans les méandres de leur site internet, que les comptes-rendus sont diffusés
avec des mois de retard, ce qui n’est pas vraiment un gage de transparence.
Je suggère ici une solution médiane, moins lourde qu’un compte-rendu analytique mais
qui améliorera la visibilité de vos interventions, à savoir l’ajout d’une relation des
échanges intervenant lors des questions et réponses au collège.
Si cette proposition recueille l’assentiment, dès le début de l’année prochaine une
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nouvelle modification du règlement d'ordre intérieur allant en ce sens pourra être
présentée par le collège au conseil.

Le Conseil prend acte.

Secretariaat
Mondelinge vraag van mevrouw Vanessa Rigodanzo (PS) - Opmaak van de
gedetailleerde notulen van de gemeenteraad – Transparantie en goed bestuur

Geachte burgemeester, dames en heren schepenen,
Beste collega’s,
De dag na het sluiten van het meerderheidsakkoord hebben uw beide formaties
verklaard dat het akkoord veel belang hecht aan transparantie, goed bestuur en
burgerparticipatie.
Ik kan u alleen maar feliciteren met deze richting die u wenst uit te gaan.
In het kader van de maatregelen die u gaat nemen om deze principes toe te passen op
onze werking binnen de gemeenteraad, wil ik graag van u vernemen of u zich
voorneemt notulen te redigeren die de afspiegeling zijn van de tijdens de zittingen
gevoerde besprekingen.
Het gebeurt immers dat agendapunten worden besproken en mondeling worden
toegelicht door de meerderheid.  Vandaag echter worden zowel de door de raadslieden
gestelde vragen als de door de meerderheid verstrekte toelichting niet opgenomen in de
notulen.  Het feit ze niet te vermelden houdt in dat de notulen niet de afspiegeling zijn
van het werk dat in de raad wordt verricht en verhindert de burgers - en dit is een
fundamenteler probleem - naderhand inzicht te krijgen in de redenen om een bepaald
punt goed te keuren.
Er zijn gemeenten in het Brussels gewest (bv. Watermaal-Bosvoorde) die deze vorm
van transparantie al in de praktijk brengen.  Heeft de nieuwe meerderheid de intentie
om zich daarbij aan te sluiten en op dezelfde wijze te handelen?
Ik dank u voor uw antwoord.
Vanessa Rigodanzo
Gemeenteraadslid PS

Antwoord van mevrouw Sophie de Vos, waarnemend burgemeester

Strikt wettelijk gezien moeten de notulen van de raad enkel verslag uitbrengen over de
genomen beslissingen en de stemmingen (met eventueel de schriftelijke
verantwoordingsstukken van de verkozenen die zich onthouden, die tijdens de zitting
worden afgegeven aan de voorzitter).
U vraagt nu een beknopt verslag van de debatten, naar het voorbeeld van - zoals u
beweert - Watermaal-Bosvoorde.
Ik kan u meedelen dat de verslagen van de gemeenteraad van Watermaal-Bosvoorde,
voor zover ze al te vinden zijn in de doolhof van de website van deze gemeente, met
vele maanden vertraging worden gepubliceerd, wat niet echt een blijk is van
transparantie.
Ik wil dus graag een tussenoplossing voorstellen die minder zwaar is dan de redactie
van een beknopt verslag maar toch de zichtbaarheid van jullie tussenkomsten zal
verbeteren; die oplossing bestaat erin een relaas toe te voegen van de uitwisselingen ter
gelegenheid van de vragen en antwoorden in het college.
Zo dit voorstel wordt aangenomen, kan een nieuwe wijziging van het huishoudelijk
reglement, die in de voorgestelde richting gaat, vanaf begin volgend jaar door het
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college aan de raad worden voorgesteld.

De Raad neemt akte.

 

 

Secrétariat
Question orale de Madame Vanessa Rigodanzo (PS) - Financement par les parents
d’équipement scolaire (tableaux interactifs)

Monsieur le Bourgmestre, Mesdames et Messieurs les Echevins,
Chers collègues,
Ces dernières années, la commune a financé l’achat de tableaux blancs interactifs pour
les écoles primaires communales.  Au centre scolaire du Pré des Agneaux, une
classe ne dispose toujours pas de ce dispositif.
Constatant que la commune ne finance l’achat que de 2-3 tableaux interactifs par an
pour l’ensemble des écoles de la commune, l’association des parents estime qu’à défaut
d’apport supplémentaire, il faudra probablement attendre plusieurs années avant de
pouvoir équiper cette dernière classe.
Par conséquent afin de pallier cette lenteur administrative, l’association des parents
envisage de financer elle-même l’achat de cet équipement couteux, grevant ainsi de
manière conséquente les finances de son association.
Face à cette situation, j’ai plusieurs questions à vous soumettre :

Alors que l’argent récolté par l’association des parents pourrait être utilisé à des
activités bénéficiant directement aux enfants (par exemple : financement de
sorties scolaires en fin d’année …), trouvez-vous normal que les parents
financent directement des équipements scolaires à charge en principe de la
commune ?

Pouvez-vous m’indiquer combien de classes ne disposent pas encore de cet
équipement et à quelle échéance l’ensemble de nos écoles communales en seront
entièrement pourvues ?

Le budget 2019 est actuellement en discussion.  Prévoit-il l’acquisition de cet
équipement ?  Dans la négative, envisagez-vous de l’adapter afin d’accélérer
l’acquisition de cet équipement et ainsi éviter des dépenses inutiles pour
l’association des parents ?

Dans l’hypothèse où l’acquisition de ce dernier tableau interactif serait malgré
tout réalisée par l’association des parents, pouvez-vous me confirmer que la
commune prendra en charge les coûts d’assurance, d’installation, de
maintenance et de réparation de cet équipement ?

Je vous remercie pour vos réponses.
Vanessa Rigodanzo
Conseillère communale PS

Réponse de Madame Elise Willame, Echevine

Madame la Conseillère,
Je souhaite, avant d’aborder le cœur du sujet abordé dans votre question, revenir sur les
efforts déployés de longue date en matière d’Enseignement par la commune.

• 

• 

• 

• 
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Auderghem n’est effectivement pas caractérisé par un sous-investissement tel que les
parents n’auraient d’autre choix que de solliciter l’association de parents pour que des
achats soient réalisés.
D’emblée, vous vous souviendrez, pour avoir analysé les budgets votés ces dernières
années lors de la précédente législature, que la Commune d’Auderghem a investi

Plusieurs millions d’euros dans la rénovation d’infrastructures scolaires : ainsi, 
2.500.712,€ ont été dépensés pour les travaux d’extension du centre scolaire
« Les marronniers »

Au cours des 4 dernières années (2014-2018) un montant s’élevant à 232.500,
€ a aussi spécifiquement alloué au CS « Pré des agneaux ».

Vous savez aussi que la Commune d’Auderghem subventionne à charge communale
pas moins de 60 membres du personnel enseignant pour le niveau fondamental, ce qui
représente un coût de 1.160.032,91€ (exercice budgétaire 2018).
Nous sommes également une des rares communes en Région Bruxelles-Capitale à
financer sur fonds propres la fonction d’orthopédagogue, de conseiller pédagogique,
les secrétaires d’écoles et depuis la rentrée scolaire 2018-2019, un maître de
remédiation en français langue d’enseignement qui constitue un projet pilote pour nos
quatre centres scolaires.
J’en viens aux tableaux interactifs.
Depuis 2014, le montant alloué aux tableaux interactifs a quasiment triplé (de 2.500 €
en 2014, le budget est passé à 7.000 € en 2018) et, au budget 2019 qui sera débattu
lors de la prochaine séance du conseil, il est proposé que le budget passe de 7.000 € à
30.000 €.
Cela dit, je dois observer que nombre de professeurs ne souhaitent pas utiliser le
tableau interactif, c’est donc en concertation avec le conseiller pédagogique, M.
Bernard MUGRABI et les directions d’école que la répartition des tableaux interactifs à
acquérir s’opère.
Je conclurai en vous garantissant qu’effectivement un tableau interactif ainsi que deux
projecteurs fixes ont été prévus au budget 2019 pour le centre scolaire du « Pré des
agneaux ».
Je m’engage bien sûr, en ma qualité de nouvelle échevine, à faire le tour des écoles
pour rencontrer les besoins de ces dernières en matière de matériel pédagogique voire
autres nécessités. Il va de soi que je n’interférerai pas dans les dépenses que souhaitent
réaliser les associations de parents.
Nous tenons toutefois à vous rappeler qu’en date du 12 novembre 2018, l’Association
des parents de l’école « Pré des agneaux » a approuvé par un vote à la majorité le
financement dudit tableau interactif, ce qu’in fine, ils n’auront pas à en assumer le coût
et pourront utiliser l’argent récolté à des activités bénéficiant directement aux enfants tel
que vous le mentionnez dans votre courriel.

Le Conseil prend acte.

Secretariaat
Mondelinge vraag van mevrouw Vanessa Rigodanzo (PS) - Financiering van
schoolmaterieel (interactieve borden) door de ouders

Geachte burgemeester, dames en heren schepenen,
Beste collega’s,
De voorbije jaren heeft de gemeente de aankoop van witte interactieve borden voor de

• 
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gemeentelijke basisscholen gefinancierd.  In het scholencentrum Pré des Agneaux heeft
een van de klassen nog steeds geen dergelijk bord.
Daar de oudervereniging vaststelt dat de gemeente de aankoop van niet meer dan 2-3
interactieve borden per jaar financiert voor alle gemeentescholen, meent deze
vereniging dat het bij gebrek aan bijkomende middelen waarschijnlijk meerdere jaren
zal duren voor deze laatste klas ook een dergelijk bord kan krijgen.
Om iets aan deze administratieve traagheid te doen overweegt de oudervereniging om
de aankoop van deze dure uitrusting zelf te financieren, wat echter een hoge last
vertegenwoordigt voor de financiële middelen van deze vereniging.
Gelet op deze toestand wil ik u meerdere vragen stellen:

Vindt u het normaal dat de ouders de schooluitrusting die in principe ten laste
van de gemeente valt zelf financieren, terwijl de oudervereniging het geld dat ze
inzamelt zou kunnen gebruiken voor activiteiten die de kinderen rechtstreeks ten
goede komen (bv. betalen voor de schooluitstappen op het einde van het jaar
...)?

Kunt u mij zeggen hoeveel klassen nog niet over deze uitrusting beschikken en
tegen wanneer al onze gemeentescholen er volledig mee zullen zijn uitgerust?

De besprekingen betreffende de begroting 2019 lopen momenteel.  Voorziet de
begroting in de aankoop van dergelijke uitrusting?  Zo dat niet het geval zou
zijn, overweegt u dan de begroting aan te passen om de aankoop van dergelijke
uitrusting te versnellen en aldus te voorkomen dat de oudervereniging nutteloze
uitgaven verricht?

In het geval waarin het ondanks alles toch de oudervereniging zou zijn die dit
laatste interactieve bord koopt, kunt u mij dan bevestigen dat de gemeente de
kosten van verzekering, installatie, onderhoud en reparatie van deze uitrusting
voor haar rekening zal nemen?

Ik dank u voor uw antwoord.
Vanessa Rigodanzo
Gemeenteraadslid PS

Antwoord van mevrouw Elise Willame, schepen

Beste raadslid,
Alvorens tot de kern van de zaak te komen die u in uw vraag ter sprake brengt, wens ik
even de aandacht te vestigen op de inspanningen die de gemeente sinds vele jaren
levert op het gebied van onderwijs.
Er is in de gemeente Oudergem immers geen gebrek aan investeringen als gevolg
waarvan ouders geen andere keuze zouden hebben dan een beroep te doen op de
oudervereniging om bepaalde aankopen te verrichten.
U zult ongetwijfeld nog weten, daar u de begrotingen heeft geanalyseerd die de
voorbije jaren, tijdens de vorige legislatuur, werden goedgekeurd, dat de gemeente
Oudergem de onderstaande investeringen heeft gerealiseerd:

Vele miljoenen euro in de renovatie van schoolinfrastructuur: zo werd een
bedrag van € 2.500.712 uitgegeven voor werken tot uitbreiding van het
scholencomplex Les Marronniers.

Tijdens de afgelopen 4 jaar (2014-2018) werd een bedrag van € 232.500
specifiek toegewezen aan het scholencomplex Pré des Agneaux.

• 
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U weet ook dat de gemeente Oudergem, ten laste van de gemeente, niet minder dan 60
personeelsleden van het onderwijspersoneel voor het basisonderwijs subsidieert, goed
voor een bedrag van € 1.160.032,91 (begrotingsjaar 2018).
Bovendien zijn we een van de weinige gemeenten in het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest die uit eigen middelen betaalt voor de functies van orthopedagoog,
pedagogisch adviseur, schoolsecretarissen en - sinds het begin van het schooljaar 2018-
2019 - van een taakleerkracht voor Frans onderwijstaal; dit laatste vormt een
proefproject voor onze vier scholencentra.
Ik kom nu bij uw vraag betreffende de interactieve borden.
Sinds 2014 is het bedrag dat wordt uitgegeven aan interactieve borden zo goed als
verdrievoudigd (het budget is gestegen van € 2.500 in 2014 tot € 7.000 in 2018); in het
kader van de begroting 2019 die op de volgende vergadering van de raad zal worden
besproken, wordt voorgesteld om dit budget te verhogen van € 7.000 tot € 30.000.
Dit gezegd zijnde, stel ik vast dat heel wat leerkrachten geen gebruik wensen te maken
van een interactief bord en dus wordt de beslissing betreffende de verdeling van de aan
te kopen interactieve borden genomen in overleg met de heer Bernard MUGRABI,
pedagogisch adviseur, en de directies van de verschillende scholen.
Tot besluit kan ik u verzekeren dat de aankoop van een interactief bord en twee vaste
projectoren inderdaad is opgenomen in de begroting 2019 voor het scholencentrum Pré
des Agneaux.
Als nieuwe schepen verbind ik me er vanzelfsprekend toe de verschillende scholen te
bezoeken met als doel tegemoet te komen aan hun behoeften aan pedagogisch
materieel en zelfs aan andere zaken die ze nodig zouden hebben. Natuurlijk ga ik me
niet bemoeien met de uitgaven die de ouderverenigingen wensen te verrichten.
We willen u er echter aan herinneren dat de oudervereniging van de school Pré des
Agneaux op 12 november 2018 bij meerderheid de financiering van het bewuste
interactieve bord heeft goedgekeurd; uiteindelijk zal deze oudervereniging deze kosten
niet moeten dragen en kan ze het ingezamelde geld aanwenden voor activiteiten die
rechtstreeks ten goede komen aan de kinderen, zoals u zelf ook schrijft in uw e-mail.

De Raad neemt akte.

 
Levée de la séance à 21:00

Opheffing van de zitting om 21:00

Le Secrétaire communal,
De Gemeentesecretaris,

Etienne Schoonbroodt  

Le Président,
De Voorzitter,

Christophe Magdalijns
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